
 

Skolebestyrelsesmøde 
Tidspunkt: Torsdag d. 30. november 2023 kl. 17-20 

Mødeleder: Lone Østergaard Referent: Sine Erlandsen 

Deltagere: Lotte Borg, Stinna Midtgaard Kjær, Peter Nielsen, Lise Rejnhold Sørensen, Katrine Maruri Zorzabalbere, Lone Østergaard, Lærke M Jensen, 

Johanne Juul Digens, Emma Sofie Rosendal Jørgensen, Pernille Wessel og Sine Erlandsen (referent). 

Afbud: Lars Neckelmann 

Dagsorden 

Tid Dagsordens punkt Fremstilling Referat 

17.00-17.10 • Nyt fra elevrådet PW/SE Emma (ny elevrådsformand) fortæller, at 

elevrådet har talt om, at de gerne vil have 

mulighed for at arbejde mere på tværs af 

årgangen. De ønsker sig også flere muligheder 

for aktiviteter i pausen. 

To medlemmer fra elevrådet har været afsted 

for at blive uddannet til 

Undervisningsmiljørepræsentanter 

 

17.10-18.10 

Det forventes 

at første del 

kommer til at 

fylde mest 

Digital Dannelse 

• Forslag til Princip for Digital Dannelse er vedlagt. 

Dette præsenteres med mulighed for kommentarer 

inden det sendes til skolens MED og elevråd. 

• Drøftelse af princippets indhold (også i forhold til 

Meta-princip) 

• Forslag til forældreaktiviteter præsenteres på 

mødet, disse drøftes. 

Alle  Princippet for Digital Dannelse drøftes og 

kvalificeres. Det endelige udkast sendes til PW 

til efterfølgende drøftelse i MED og elevrådet. 

 

De to grupper arbejder videre. Punktet tages op 

igen på næste skolebestyrelsesmøde i januar. 

18.10-18.25 Årsmøde Skole og Forældre 

• Kort orientering fra Årsmøde med væsentlige 

Stinna/Lise Stinna orienterede om indholdet på Årsmødet. 

 



 

pointer med punkter i forhold til bestyrelsens 

arbejde. 

Stinna er valgt ind i hovedbestyrelsen for Skole 

og Forældre. 

18.25-18.40 Pause  

Vi stiller mad frem og spiser i forbindelse med de sidste 

punkter. 

  

18.40-19.00 Nyt fra skolen 

• Kommende forårsSFO – antal klasser 

• cykel/fodgængerzone – opstartsdato 

• Mangfoldige Læringsmiljøer – Ungedidaktik 

• Velfærdens Fundament 

PW/SE Vi opretter 3 klasser kommende skoleår. 

 

Oprettelsen af cykel/fodgængerzone er 

foreløbig udskudt. Vi afventer beslutning i 

Byrådet 

 

I forbindelse med MTU har skolen har haft et 

uvarslet besøg af Arbejdstilsynet. Besøget 

afsted kom ros i forbindelse med håndteringen 

af resultaterne. 

 

Som alle andre skoler i Odense arbejder vi med  

Mangfoldige Læringsmiljøer og udviklingen af 

en ny Ungedidaktik. Der er indsamlet data, 

snakket med eleverne, og lavet en del 

observationer i både børne og ungemiljøet. Vi 

er midt i processen, og har haft en del møder 

med personalet, og samlet set peger det i 

retning af mere ensartethed og færre overgange 

eller skift i løbet af en skoledag. 

 

Vedr. Velfærdens Fundament sender skolen et 

forældrebrev i løbet af december.   



 

19.00-19.15 Eventuelt   PW orienterer om Læringsmiljøobservationer. 

 

Bestyrelsen drøftede de trafikale udfordringer i 

forbindelse med snefaldet. 

 

Dele af bestyrelsen ønskede MTU265 for 2023 

til gennemsyn. 

 

Der er et ønske om, at invitationen til skolens 

fødselsdag bliver sendt ud i god tid. 

Næste skolebestyrelsesmøde d. 9. januar kl. 17-19 på Personalerummet. 


